

ORIS



Oris 4e RHFS Limited Edition

Inspired by the BC4 Flight Timer which won the “Best of the Best” distinction at the 2009 Red Dot Design Awards, the 4th RHFS Limited Edition is a flight instrument designed for the 4th Special Forces Helicopter Regiment. Tested and approved in the most extreme conditions by this elite French air force unit, its revolver grey exterior is designed for optimal camouflage effect, while a crown-locking system protect it from any inadvertent modifications. Issued in a 1,000-piece limited edition.

Movement	Mechanical self-winding
Functions	Hours, minutes, small seconds, date and chronograph
Case	Stainless steel, composed of several parts, with gun metal grey PVD coating, 42.7 mm Crown at 3 o'clock with Quick Lock security system and revolver grey PVD-coated pushpieces Sapphire crystal cambered on both sides and glareproofed on both sides Screw-down case with 4th Regiment logo engraved on the back Water-resistant to 100 metres
Dial	Black, in two parts Numerals, nickel hands and hour-markers coated in Superluminova Hour counter at 6 o'clock, minute counter at 12 o'clock and central seconds hand Date at 6 o'clock
Bracelet/Strap	Black leather with contrasting stitching and matching safety folding clasp

ORIS



Oris 4e RHFS Limited Edition

Inspirée de la BC4 Flight Timer qui a remporté la distinction « Best of the Best » lors du Red Dot Design Award 2009, la 4ème RHFS Limited Edition est un instrument d'aviateur conçu pour le 4ème Régiment d'Hélicoptères des Forces Spéciales. Testé et approuvé dans les conditions les plus extrêmes par cette élite de l'armée de l'air française, son habillage gris revolver a été conçu pour un camouflage optimal, alors que son système de verrouillage de la couronne le protège de toutes modifications involontaires. Edition limitée à 1000 exemplaires.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique
Fonctions	Heure, minute, petite seconde, date et chronographe
Boîtier	Acier inoxydable composé de plusieurs pièces, traité PVD gris revolver, 42.7 mm Couronne à 3h avec système de sécurité Quick Lock et poussoirs traités PVD gris revolver Verre saphir bombé sur les deux faces et traité antireflet sur les 2 faces Fond vissé avec logo du 4ème Régiment gravé au dos du boîtier Étanche à 100 m
Cadran	Noir en deux parties Chiffres, aiguilles en nickel et index avec Superluminova Logo du 4e Régiment à 9h sous la petite seconde Compteurs heures à 6h, minutes à 12h et secondes au centre Date à 6h
Bracelet	Cuir noir avec coutures contrastées et boucle déployante sécurisée assortie